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Dotyczy: Uczestnictwa Miasta Gliwice w programie „Ciepłe Mieszkanie”. 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

Mieszkańcy niewielkiej wspólnoty mieszkaniowej zwrócili się do mojej osoby z prośbą  

o zweryfikowanie uczestnictwa Miasta Gliwice w programie „Ciepłe Mieszkanie”. Sytuacja związana 

jest przede wszystkim z faktem coraz wyższych cen za energię, a zapowiedź nowych dotkliwych 

podwyżek w drugiej połowie roku tym bardziej mobilizuje czy wręcz zmusza wspólnoty mieszkaniowe 

do szukania możliwości ograniczenia wydatków. Takim wyjściem jest między innymi 

termomodernizacja. Niestety o ile duże wspólnoty mogą rozłożyć koszty pomiędzy większą ilość 

mieszkańców, tak w przypadku niewielkich wspólnot np. z 4 lokalami zbyt drastyczne podnoszenie 

funduszu remontowego jest niemożliwe z racji możliwości domowych budżetów dla każdego 

gospodarstwa.  

Wyjściem, a przynajmniej szansą na udźwignięcie wydatku oprócz standardowych kredytów, ich 

preferencyjnych warunków czy dotacji np. z Banku Gospodarstwa Krajowego są też inne programy np. 

wspomniany „Ciepłe Mieszkanie”. Niestety z informacji przekazanych mi przez zainteresowanych 

Miasto Gliwice już po 2 raz z rzędu nie przystąpiło do tego programu. 

 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedź na poniższe pytania: 

1) Czy Miasto Gliwice nie przystąpiło do programu „Ciepłe Mieszkanie”? Jeśli tak to z jakiej 

przyczyny? 

2) Czy przystąpienie bądź udział Miasta Gliwice we wspomnianym programie kwalifikuje małe 

wspólnoty do skorzystania z programu? 

3) Czy istnieją inne alternatywne możliwości wsparcia małych wspólnot mieszkaniowych  

w zakresie dopłat do termomodernizacji?  

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

 


